
Sammanträde: Kommunala Pensionärsrådet  

2023-09-07 

Närvarande: Pro Bromölla var representerade av Bengt Nilsson och Ulla-Stina Haraldsson 

Ersättare: Bo Jönsson som ersättare. 

Digital planering: Vård-o Omsorgschef Gisela Beckman informerade kring arbetet kring 

införandet av ett digitalt planeringssystem, som ska användas av personal som arbetar inom 

de särskilda boendena o hemtjänsten, som en säkerhetsåtgärd kring utförande o planering. 

Hemtjänsten: Under semesterperioden har verksamheten fungerat väl trots att det varit 

svårare i år med rekryteringen. 

Inom hemtjänsten har ett serviceteam startats upp syfte att kompetensen används på rätt 

sätt vid rätt tidpunkt. 

Frågor som togs upp var bland annat avvikelserapporter kring Lex Sarah, antal lediga tjänster 

samt kring Hemsjukvården.  

Ensamheten: Birgitta Jansson kommunens äldre pedagog informerade kring sitt arbete, kring 

att motverka ensamheten bland våra äldre. Bland annat genom att öppna nya mötesplatser, 

samt öka det äldres kunskap kring den digitala tekniken.  

Bryggan: Johan Ohlsson ansvarig för service-samhällsutveckling samt Birgitta Sörensen 

enhetschef på arbetsmarknadsenheten informerade kring Bromölla Bryggan varför 

pensionärsservicen upphör. I klartext får kommunen inte bedriva kommersiell verksamhet 

som skapar osund konkurrens på en öppen marknad – den kan t.o.m. vara olaglig. 

Bromöllafixaren kommer att finnas kvar som tidigare, som i förebyggande syfte mot 

fallolyckor i hemmet. 

Vad gäller förslag till reviderade föreskrifter kring avfallshanteringen, kommer representanter 

för Pro och SPF, att lämna in synpunkter till Bromölla Kommun. 

Under övriga: frågan av Alternativets representant, om möjligheten till gratis kollektivtrafik 

för pensionärer i Bromölla Kommun. Rådets ordförande tar frågan vidare. 

Skånetrafikens Färdtjänststatestik första halvåret visar ca 90 % nöjda kunder, vad gäller 

punktlighet, hämtning o lämning. 

Bengt Nilsson 


